

Announcement of IPO Cancellation Private Placement Alliance Medical Company K.S.C.C. اعلان عن الغاء الطرح اكتتاب خاص شركة الايانس الطبية لإنشاء وإدارة المستشغيات ش.م.ك.م

08/01/2024

2024/01/08

Dear Client.

First, KFIC Invest Company (KFIC) sends its warmest wishes and hopes this letter finds you well.

We would like to make you aware regarding an opportunity to subscribe in the private placement of Alliance Medical Company K.S.C.C.; where KFIC Invest is the subscription agent of this placement.

It have been resolved to cancel the IPO for Alliance Medical Company K.S.C.C. as mentioned in the Private Placement Memorandum (PPM).

Best regards,
Assets Management Division

عملينا العزيز، في البداية يطيب لشركة كغيك للاستثمار ش.م.ك.ع. (كفيك)

في الجديد يصيب مسرحة تصيف مستسهر من المراق المراق

نود أن نلغت انتباهكم بشأن الاكتتاب الخاص لشركة الايانس الطبية لإنشاء وإدارة المستشغيات ش.م.ك. (مقفلة)، كون كفيك للاستثمار مدير لهذا الاكتتاب.

قد تقرر إلغاء الاكتتاب الخاص لشركة الايانس الطبية لإنشاء وإدارة المستشفيات وذلك حسب الشروط الواردة بنشرة الاكتتاب.

> وتفضلوا بقبول فائق الاحترام... قطاع إدارة الأصول

Should you have any inquiries, please feel free to contact Clients Relations at Assets Management Division.

لأي استفسار، يرجى عدم التردد بالاتصال على علاقات العملاء – قطاع إدارة الأصول



C.R No.: 80279 - Issued and Paid up Capital K.D. 32,249,138

P.O.Box: 21521, Safat 13037 Kuwait

Kuwait | Al Qibla | Block (1) | Al Ma'ari St. | Khaled Tower | Floor (10)

شركة كغيك للاستثمار ش.م.ك.ع رقم السجل التجاري: 80279 - رأس المال المصدر والمدفوع 32,249,138 دينار كويتي صندوق بريد 21521 ، الصغاة 13037 الكويت الكويت | القبلة | قطعة (1) | شارع المعري | برج خالد | الدور (10)

Tel.: +965 1889000 info@kfic-kw.com @kfickw www.kfic-kw.com

